
SVAR PÅ:HØRINGSNOTAT - FORSLAG TIL REGULERING AV OG ADGANG 
TIL Å DELTA I FANGST AV KONGEKRABBE ØST FOR 26ºØ I 2009/2010, 
FRA NORGES FRITIDS OG-SMÅFISKER FORBUND. 
 
 
Innledningsvis vil vi uttrykke en bekymring over at en velger å forvalte kongekrabben som en 
bærekraftig bestand øst for 26grader. Bestanden hører ikke hjemme i våre økosystemer, og en 
burde derfor heller prioritere å fiske ned bestanden. Jo mindre bestanden er jo  lettere vil det 
være å hindre den i i å spre seg vestover og sydover.  
 
Kvotestørrelse 
Gjeldende j-melding som regulerer fisket etter kongekrabbe har gitt fritidsfisket en totalkvote 
på 3000 hannkrabber, turistfisket 2000 hannkrabber og forskningsformal 24000 krabber av 
totalfangsten.  På bakgrunn av at totalkvoten reduseres er vi glad for at kvotene i fritidsfisket 
videreføres. 
Siden vårt primære standpunkt er en redusert bestand, ønsker vi å opprettholde totalkvoten på 
samme nivå som i dag. 
 
Bifangst 
Som vi har nevnt i tidligere høringsrunder er fritidsfiskeren sin redskap like mye plaget med 
kongekrabbe som yrkesfiskeren er. Vi mener derfor at fritidsfiskeren også burde få lov til å ta 
kongekrabbe som bifangst ved fiske med garn. 
 
 
For øvrig er vi fornøyd med den utformingen fiskeridirektøren har gitt dagens regulering der 
fritidsfisket ikke underlegges  rigide detaljreguleringer. Siden kongekrabben nå forvaltes som 
andre bestander må jo også fritidsfiskeren få lov til å delta i dette fisket slik han kan etter 
torsk, sei og andre arter. Vi håper dette videreføres. 
 
 
 
Lykke til med det videre arbeidet! 
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